
Mini anketa ob volitvah
DIKO MIUANOVIČ,

voznik viličarja v Tovil-u:
»O ljudeh, ki jih danes
volimo, smo sc na sestan-
kih večkrat pogovarjali,
tako da njihova imcna ni-
sem dancs prvič videl.
Mislim, da jc vcčina kan-
didatov pravih in da bodo
naša pričakovanja tudi
uresničili saj jih zato, da
bodo zastopali naše inte-
resc, tudi volimo«

EVELINA PONIK-
VAR, velerinarski tehnik
v TOZD Veterinarstvo:
»Z vcčino kandidatov sc
strinjam. Čc bodo lc imcli
dovolj zavesti in čc bodo
lc hoteli, mislim, da bodo
svojo nalogo lahko dobro
opravili in sc /avcdali
svojih dolžno.sti.«

MITJA TRTNIK, višji
rentgenski tehnik v
Zdravstvenem domu Vič:
»S predlaganimi kandida-
ti scm bil podrobno sez-
nanjen in sem na njihov
izbor lahko tudi vplival.
Sevoda pa sedaj ne mo-
rem rcči, ali bodo našc
zaupanje tudi opravičili in
dejansko zastopali naše
interese. To bo vsekakor
pokazalo njihovo dcle-
galsko delo.«

JANEZ GOIJAS,
obrtnik:»Scveda mcd
kandidati ni najboljših
mcd najholjšimi, so pa
dobri in to jc za učinkovi-
to ilelo dovolj. Vcčino
Ijudi, ki scm jih volil, tucli
osebno po/nam in upam,
da bodo moje zaupanjc in
zaiipanjc nas vsch tudi
opravičili.«
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